
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 197
van ELS ROBEYNS
datum: 1 december 2014

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Paardensector  -  Misbruiken bij verkoop

Naar verluidt wordt nog steeds op grote schaal fraude gepleegd bij het verhandelen van 
paarden. Paarden worden op misleidende wijze verkocht. Zo zouden onder meer in veel 
gevallen de registratiegegevens van de chip niet overeenstemmen met de documenten.

Is de minister op de hoogte van deze problematiek? Hoeveel inbreuken werden tot nu toe 
geregistreerd? Welke maatregelen neemt de minister om misbruiken tegen te gaan?



JOKE SCHAUVLIEGE 
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 197 van 1 december 2014
van ELS ROBEYNS

Het verhandelen van paarden behoort niet tot mijn bevoegdheid, maar is federale 
materie. Mijn diensten staan niet in voor de vaststelling van de inbreuken en beschikken  
niet over de door u gevraagde info.


